

Title (en)

Slat support for a slatted mattress.

Title (de)

Konsole für die Stützleisten eines Lattenrostrahmens.

Title (fr)

Support pour les lattes d'un sommier.

Publication

EP 0575721 A1 19931229 (DE)

Application

EP 93106278 A 19930417

Priority

DE 9208339 U 19920623

Abstract (en)

The invention relates to a bracket for receiving the one end in each case of an approximately horizontal support slat (8) and for fixing it in a slatted bed frame (15). For adaptation to the requirements of a slatted bed frame, the following features are proposed according to the invention: a) the bracket (1) consists of an elastic material, e.g. rubber; b) the bracket (1) comprises a lower foot part (2) and an upper bearing part (3), which parts can be pivoted towards one another via a central web (4) and are connected with clear spacing from one another; c) the bearing part (3) has at least two insertion openings (5, 6) for receiving one end of a support slat in each case, the two insertion openings (5, 6) being arranged above and on both sides of the web (4); d) the foot part (2) has a central cutout (11) arranged below the web (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Konsole zur Aufnahme des jeweils einen Endes einer angenähert horizontalen Stützleiste (8) und zu deren Festlegung in einem Lattenrostrahmen (15). Zur Anpassung an die Bedürfnisse bei einem Lattenrostrahmen werden erfindungsgemäß folgende Merkmale vorgeschlagen: a) Die Konsole (1) besteht aus einem elastischen Material, z. B. Gummi; b) die Konsole (1) umfaßt ein unteres Fußteil (2) und ein oberes Trägerteil (3), die über einen mittleren Steg (4) gegeneinander verschwenkbar und mit lichtem Abstand voneinander verbunden sind; c) das Trägerteil (3) weist zumindest zwei Einstektköffnungen (5,6) zur Aufnahme je eines Stützleistenendes auf, wobei die beiden Einstektköffnungen (5,6) oberhalb und beidseitig des Steges (4) angeordnet sind; d) das Fußteil (2) weist eine mittige, unterhalb des Steges (4) angeordnete Ausnehmung (11) auf. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 23/06

IPC 8 full level

A47C 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 23/064 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2670101 A1 19920612 - RENAULT CREATIONS ANDRE [FR]
- [Y] EP 0366065 A1 19900502 - ROSSLE & WANNER GMBH [DE]
- [A] EP 0220762 A1 19870506 - SALENS LUC

Cited by

US5924149A; FR2726448A1; BE1008999A3; WO9615699A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0575721 A1 19931229; DE 9208339 U1 19931028

DOCDB simple family (application)

EP 93106278 A 19930417; DE 9208339 U 19920623